
 Formandens beretning 2023 
 Velkomst 
 Velkommen �l grundejerforeningens generalforsamling. Det er rart at se så mange fremmødte i 
 a�en. Det forgangne år har været mit første år som formand, og i den forbindelse vil jeg godt takke 
 den forrige formand Frederik for det store stykke arbejde med at lave en håndbog. Det har været et 
 super stærkt værktøj for en ny formand. 

 I år har vi i bestyrelsen arbejdet med opsætning af et gyngesta�v på legepladsen. I den forbindelse 
 har vi arbejdet med at lovliggøre denne e�er de nuværende regler, som betyder, at vi har søgt 
 bygge�lladelse og fået den godkendt gyngen af en ekstern legepladsinspektør. Fremover vil 
 inspektøren komme på besøg en gang om året, så vi er sikre på, at sikkerheden er i orden. 

 Vi har i årets løb fået henvendelser på de fælles affaldssorteringsøer, som står rundt i nogle lommer. 
 Vi har henvendt os �l kommunen for at undersøge muligheden for en anden løsning. Vi har dog 
 inds�llet arbejdet igen, da byrådet arbejder med en ny løsning for alle borgere i kommunen, som på 
 sigt kommer �l at betyde, at affaldssorteringsøerne afskaffes. Kommunen mener, at de�e vil komme 
 på plads om to �l tre år. 

 I august havde vi en fantas�sk hyggelig sommerfest i høj sol og perfekt vejr. Det var en fornøjelse at 
 møde naboer i alle genera�oner på tværs af hele Grønholtparken. Og jeg synes at der var et rig�gt 
 flot fremmøde med lidt over 40 deltagere. 
 Tak �l Victor, Mona, Lea Amalie  og Margrethe for en dejlig fest med hoppeborg, rundbold og god 
 mad. 

 Tak �l bestyrelsen for et rig�gt godt samarbejde, det er en fornøjelse at sidde i bestyrelsen med jer, 
 og jeg er rig�gt glad for, at både Jens og Jacob ønsker at genops�lle �l bestyrelsen. 

 Vi ser frem �l et nyt spændende år. 


